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Z A P I S N I K 
 
15. redne seje Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, ki je bila v ponedeljek, 19. 
12. 2016, ob 17.00 uri, v sejni sobi Prostovoljnega gasilskega društva Zagorje – mesto, 
Kidričeva 7. 
 
Prisotni: ZGN – Anton Benko, Klemen Benko, Vladimir Poredoš, Simona Klukej (od 
17.06 dalje), Simon Omahne, Štefka Suša, Petra Izgoršek Potočnik, Ana Režun, Mitja 
Adamlje, Marija Ribič, Marjan Kovač, Samo Vrtačnik, Nina Pečnik, Marjana Mlinarič 
Pikelj, Ivo Klančišar; SLS -  Slavko Jelševar, Marija Oven, Roman Savšek; SDS – 
Alojzija Kralj, Bojan Simončič; NSi – Primož Štendler; SD – Željko Železnik; SMC – 
Natalija Stošicki (od 17.20), DeSUS -  Anica Ule Maček 
 
Ostali prisotni: Matjaž Švagan, župan; Rudi Medved, direktor občinske uprave; 
Jelena Mlakar, vodja Oddelka za javne finance; Ivo Vrtačnik, vodja Oddelka za 
gospodarske javne službe; Blanka Šmit, vodja Oddelka za družbene dejavnosti in 
gospodarstvo; Nataša Jerman Rajh, strokovna sodelavka Oddelka družbene 
dejavnosti in gospodarstvo; Nina Centrih, strokovna sodelavka Oddelka za splošne 
zadeve, Vili Petrič (k 4. točki), Samanta Tina Lovše in Matej Strgaršek (k 10. točki) 
 
Opravičeno odsoten: Gašper Koprivšek  
 
Župan je ugotovil sklepčnost. Ob 17.00 je bilo prisotnih 22 svetnikov in svetnic. 
 
Župan se je zahvalil gospe Tanji Starc za njeno delo pri vodenju Vrtca Zagorje in jo 
prosil, naj prevzame darilo. 
 
Tanja Starc se je vsem zahvalila. 
 
Župan je predlagal dnevni red:  
 

1. Sprejem zapisnika 14. redne seje Občinskega sveta z dne 17. 11. 2016  
 

2. Pobude in vprašanja članov in članic občinskega sveta 
 

3. Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini Zagorje ob Savi 
 

4. Soglasje k oblikovanju cene izvajanja obvezne gospodarske javne službe 
obdelave in odlaganja ostanka komunalnih odpadkov CEROZ d.o.o. ter k 

 



oblikovanju cen obdelave biološko razgradljivih odpadkov CEROZ d.o.o.  
(obravnava in sprejem) 
 

5. Odlok o osnovah in merilih za financiranje krajevnih skupnosti Občine Zagorje 
ob Savi (obravnava in sprejem – hitri postopek) 

6. Proračun Občine Zagorje ob Savi za leto 2017 (2. obravnava in sprejem) 

7. Letni program športa (obravnava in sprejem) 

 
8. Predlog o izdaji finančnemu jamstvu enakovrednega ukrepa - izjave - v  

postopku pridobivanja okoljevarstvenega dovoljenja za zaprto odlagališče 
nenevarnih odpadkov Kamnolom Zagorje od Agencije Republike Slovenije za 
okolje (obravnava in sprejem) 
 

9. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ravnanju s komunalnimi odpadki 
v Občini Zagorje ob Savi (obravnava in sprejem – skrajšani postopek) 
 

10. Volitve, imenovanja, razrešitve  

- Soglasje k imenovanju predlaganega kandidata za direktorja Knjižnice Mileta 
Klopčiča Zagorje ob Savi 

- Soglasje k imenovanju predlaganega kandidata za direktorja Zavoda za šport 
Zagorje ob Savi  

- Razrešitev člana Odbora za javne finance  
- Razrešitev predstavnika lokalne skupnosti v Svetu javnega zavoda OŠ Ivana 

Skvarče 
 
Člani Občinskega sveta so prejeli gradivo v elektronski obliki. Nahaja se na spletni 
strani Občine Zagorje ob Savi www.zagorje.si.  
 
Župan je predlagal dodatno točko k dnevnemu redu: Subvencija cene izvajanja 
obvezne gospodarske javne službe obdelave in odlaganja ostanka komunalnih 
odpadkov CEROZ d.o.o. 
 
Člani Občinskega sveta so predlagani dnevni red 15. redne seje Občinskega sveta 
sprejeli SOGLASNO s 23 glasovi ZA.  
 

K 1. točki 
Sprejem zapisnika 14. redne seje Občinskega sveta z dne 17. 11. 2016 

 
Župan je v skladu s 30. členom Poslovnika občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi 

v sprejem predlagal sprejem zapisnika 14. redne seje Občinskega sveta z dne 17. 11. 

2016. Odprl je obravnavo. 

 

Željko Železnik se je zahvalil za odgovor na pobude prejšnje seje, a je bil razočaran 

ob drugem odgovoru, da je cesta, ki je bila predmet pobude, premalo prometna, da bi 

se uredila javna razsvetljava prej kot ob rekonstrukciji ceste. Želel bi vsaj terminski 

plan ali dokončen odgovor. 

 

http://www.zagorje.si/


Župan je dopolnil odgovor na pobudo, da bodo skušali v letu 2017 pridobiti projekte in 

pričeti z delno postavitvijo razsvetljave. 

 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO s 23 glasovi ZA sprejeli zapisnik seje.  
 

K 2. točki 
Pobude in vprašanja članov in članic občinskega sveta 

 

Župan je obrazložil, da sta prispeli dve pobudi.  
 
Bojan Simončič je postavil vprašanje, kako je mogoče, da lahko dijak v Ljubljani s 
kombinirano vozovnico uporablja več kot dvajset avtobusnih linij, dijaku, ki biva v 
Zagorju ob Savi, pa pripada s kombinirano vozovnico (vlak + avtobus) vožnja od 
najbližje avtobusne postaje stalnega prebivališča do Železniške postaje Zagorje in 
nazaj. 
 
Bojan Simončič je podal pobudo, ki se je nanašala na onesnaženost zraka. Širšo 
javnost bi morali obvestiti o možnosti prehoda na ogrevanje s čistimi tehnologijami, saj 
ta onesnaženost vpliva na zdravje prebivalstva. 
 
Bojan Simončič je podal pobudo po vprašanju čistosti in oskrbe vode v javnem 
vodovodu ter zemeljskih plazov. 
 
Bojan Simončič je komentiral proračun za leto 2017 – izpadla je investicija ureditve 
avtobusnega postajališča in semaforiziranega prehoda za pešce v Kisovcu, v planu pa 
je enaka ureditev na Mlinšah.  
 
Bojan Simončič je postavil vprašanje vzdrževanja javnih cest po vaseh in ulicah. 
 
 
Župan je odgovoril, da občina namenja približno 500.000 evrov za šolske prevoze, 
vsako leto je občinski delež nad zakonskimi obvezami.  
 
Rudi Medved je razložil, da je Zagorje (po Zakonu o prevozih v cestnem prometu) 
urejeno po sistemu linijskega prevoza – država subvencionira dijaško vozovnico od 
avtobusne postaje, ki je najbliže dijakovemu stalnemu prebivališču, do avtobusne 
postaje, ki je najbliže dijakovi šoli. Ljubljana pa ima mestni promet, ki je razdeljen na 
posamezne cone. 
 
Bojan Simončič je prosil za odgovore na ostala vprašanja. Dodal je še novo, da v 
Kandrše vozijo vodo gasilci, ker je njihov vodni vir presahnil ali pa je umazan. 
 
Župan je odgovoril, da bo odgovor na naknadno vprašanje dobil naknadno. Predlagal 
je, da okoljevarstvena vprašanja predelajo na Odboru za okolje in prostor, katerega 
član je. Potem je dal besedo Primožu Štendlerju. 
 
Primož Štendler je predstavil potrjen sklep, da se na korespondenčnih sejah ne 
odloča več o kadrovskih zadevah ter da v primeru imenovanja novega (v. d.) direktorja, 
ki ga potrjuje ali soglaša z imenovanjem Občinski svet, kandidat Občinskemu svetu 
predstavi sebe in svoje načrte, ki morajo biti merljivi. Zakaj je pri direktorju Komunale 



Zagorje drugače? Sklep je bil kršen. Naj bi bil popravljen, a do tega še ni prišlo. Kdaj 
bo popravljen, da se bo prenehalo s kršitvami? 
 
Primož Štendler je postavil še drugo vprašanje, ki se je nanašalo na sestanek (Občina 
– starši) na OŠ Toneta Okrogarja, kjer je bilo dogovorjeno, da se oblikuje časovnica 
izgradnje nove telovadnice. Je bil sklican sestanek? Časovnica? 
 
Župan je obrazložil dotični sklep. Vsi kandidati za direktorje se predstavijo, če je tako 
v skladu s statutom, poslovnikom. Razmejil je, da je nekaj zakonodaja, nekaj pa so 
statuti javnih zavodov, družb.  
 
Glede OŠ Toneta Okrogarja je župan povedal, da se s starši ni ponovno sestal, za kar 
se jim je opravičil, ker v predlaganem terminu ni bilo mogoče zagotoviti navzočnosti 
projektanta, da je to Primož Štendler vedel, da telovadnica ni projekt N.Si-ja, ampak 
več milijonski projekt, ki se ga ne bo poenostavljalo. Obljuba bo izpolnjena. 
 
Primož Štendler je podrobneje razložil svoje prvo vprašanje. Zakaj se dela razlika 
med kandidati za direktorje? Eni pridejo na sejo Občinskega sveta, da se predstavijo, 
preden so izvoljeni, da da svoje mnenje tudi Občinski svet (Stanovanjsko podjetje), 
drugi pridejo po izvolitvi (Komunala Zagorje).   
 
Primož Štendler je komentiral drugi odgovor, da ni politiziranje, če se postavi 
vprašanje o problemu, na katerega sestanek je bil povabljen. 
 
Župan je še enkrat obrazložil prvi odgovor, da je vse odvisno od poslovnikov, statutov 
javnih zavodov, družb. 
 
Župan je na drugo vprašanje odgovoril, da ga ni potrebno spomniti na sestanek s 
starši, saj nanj ni pozabil. Pa tudi komunikacija med njimi je ves čas tekla. 
 

K 3. točki 
Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini Zagorje ob Savi 

 
Župan je povedal, da je bilo v skupni dolžini asfaltiranih približno 2 kilometra cest. 
Ceste so modernizirane-Polje, KS Franc Farčnik. Nanesen je grobi asfalt, fini pa bo 
aprila 2017.  
 
Župan je nadaljeval, da je bilo dobavljenih in montiranih 10 fitness naprav v Evroparku, 
v skupni vrednosti investicije - dobrih 24.000 €. Od Fundacije za šport se pričakuje 
nekaj manj kot 10.000 €. Zakaj montaža pozimi: župan je razložil, da so se upoštevali 
razpisni pogoji in točkovanje, saj so prijavitelji ob zavezi, da bodo naprave montirali še 
pred koncem leta, prejeli več točk. Tudi  zanimanje rekreativcev je veliko in želijo 
naprave uporabljati že sedaj, ne glede na letni čas. 
 
Župan je razložil, da se je zaključila naložba v toplotno izolacijo mansarde na šoli dr. 
Slavka Gruma, kjer so bila v sklopu investicije zamenjana tudi grelna telesa in urejena 
razsvetljava (celotna investicija znaša 54.000 €). Župan je napovedal otvoritev 
prenovljene telovadnice: v sredo, 21. 12. 2016, ob 9.15. uri. Na to se navezujejo tudi 
dobrodelne aktivnosti VDC (rokometna tekma, akcija Manj svečk za manj grobov) - 
manjkajočo vsoto za nakup kombija za prevoze varovancev VDC-ja, v višini 6.000 €, 



bo zagotovila občina iz proračuna - delno letos, delno po sprejetju proračuna. Ček bo 
predan na uradni otvoritvi prenovljene telovadnice. 
 
Župan je spomnil na prireditve v mesecu decembru. 
 
Župan je obnovil potek dogodkov in spomnil na obljubo, ki jo je dal šolarjem glede 
telovadnice OŠ Toneta Okrogarja: potekajo intenzivni pogovori s šolo in Svetom 
staršev, občina je k reševanju problematike pristopila zelo aktivno, saj potekajo 
sestanki na ministrstvih in Eko skladu (naslednje leto bodo razpisi, denar bo moč 
pridobiti iz različnih virov, ne pa v celoti iz enega). 
 
Župan je odprl razpravo, potem pa napovedal naslednjo točko dnevnega reda. 

 
K 4. točki 

Soglasje k oblikovanju cene izvajanja obvezne gospodarske javne službe 
obdelave in odlaganja ostanka komunalnih odpadkov CEROZ d.o.o. ter k 
oblikovanju cen obdelave biološko razgradljivih odpadkov CEROZ d.o.o.  

(obravnava in sprejem) 
 
Župan je na govorniški oder povabil direktorja CEROZ-a, Vilija Petriča. 
 
Vili Petrič je povedal, da je končno zgrajen celoten center, kot zahteva zakonodaja. 
Ceroz je določil novo ceno, ker se je spremenil sistem dela in ker mora biti oblikovana 
po metodologiji MEDO. Stara cena je bila 63,37 evra, nova predlagana cena pa je 
85,43 evra. Ta cena je za 40 % nižja kot v sorodnih centrih v Sloveniji. Cena je 
sestavljena iz treh ravni: biološka stabilizacija odpadkov, kompostarna, stabilizacija 
težke frakcije. Za občane Zagorja ob Savi pomeni, da bo višina položnice za 26 centov 
višja, približno 12 evrov na leto za 4-člansko družino. Cena je najnižja v Sloveniji, 
Ceroz je polno zaseden. 
 
 
Ivo Klančišar, predsednik Odbora za okolje in prostor, je povedal, da se je odbor 
seznanil s problematiko in jo preučil. Po razpravi se je odbor odločil, da predlaga 
Občinskemu svetu, da predlog v taki obliki sprejme. 
 
Župan je spomnil na obljubo, ki jo je dal lansko leto – subvencija k ceni. 
 
Slavko Jelševar je razložil, da ne bo podprl povišanja cene, ker se je Ceroz 
moderniziral (s pomočjo nepovratnih evropskih sredstev), potem pa podražil storitev. 
Ne glede na to, da je župan obljubil subvencijo, se ne more strinjati s podražitvijo. 
 
Natalija Stošicki je prosila za pojasnilo, kako se je določil obseg subvencije. 
 
Župan je odgovoril, da se je obseg subvencije določil na podlagi sklepa oziroma 
pobude, ki jo je dal, da se položnice za odlaganje smeti ne povečajo, in da se iz 
občinskega proračuna zagotovi subvencija.  
 
Alojzija Kralj je vprašala, če bo občina dobila povrnjena sredstva, če bo Ceroz v letu 
2017 posloval pozitivno. 
 



Vili Petrič je odgovoril, da je dobiček stvar lastnika. 
 
Župan je dal sklep na glasovanje. 
 
Člani Občinskega sveta so z 20 glasovi ZA in s 4 glasovi PROTI (Slavko Jelševar, 
Marija Oven, Roman Savšek, Primož Štendler) sprejeli SKLEP:  
 

1. Občinski svet občine Zagorje ob Savi daje soglasje k oblikovanju cen  izvajanje 
storitve gospodarske javne službe obdelave in odlaganja ostanka komunalnih 
odpadkov v CEROZ d.o.o., ki izhaja iz Elaborata CEROZ d.o.o. z datumom 
oktober 2016 in sicer: 

- cena javne infrastrukture obdelave MKO   0,0164 EUR/kg 
- cena storitve obdelave MKO                        0,0412 EUR/kg 
- cena javne infrastrukture odlaganja MKO  0,0375 EUR/kg 
- cena storitve odlaganja MKO                       0,0420 EUR/kg 

      V cenah ni upoštevan 9,5 % DDV. 
 

2. Občinski svet občine Zagorje ob Savi daje soglasje k oblikovanju cene obdelave 
biološko razgradljivih odpadkov v CEROZ d.o.o., ki izhaja iz Elaborata CEROZ 
d.o.o., z datumom oktober 2016 in sicer. 

- cena javne strukture obdelave bioloških odpadkov   0,0225 EUR/kg 
- cena storitve obdelave bioloških odpadkov                0,0275 EUR/kg 

      V cenah ni upoštevan 9,5 % DDV.  
3. Cene izvajanja storitve javne gospodarske službe obdelave in odlaganja 

ostanka komunalnih odpadkov in  cene izvajanja obdelave biološko razgradljivih 
odpadkov  v CEROZ d.o.o., se objavijo v uradnem listu RS in veljajo od 1. 1. 
2017. 

 
4. Ta sklep velja z dnem sprejema. 

 
K dodatni točki  dnevnega reda 

Subvencija cene izvajanja obvezne gospodarske javne službe obdelave 
in odlaganja ostanka komunalnih odpadkov CEROZ d.o.o. 

 
Ivo Vrtačnik, vodja Oddelka za gospodarske javne službe je razložil, da daje 
uredba MEDO možnost, da Občina zagotovi sredstva v obliki subvencije, v višini, ki jo 
sprejme Občinski svet – subvencioniranje celotne najemnine za gospodinjstva. Za 
gospodarstvo/negospodarstvo subvencije ni, ker ni dovoljena. Uporabniki v 
gospodarskih družbah lahko z zavestnejšim ločevanjem odpadkov bistveno znižajo 
svoj delež stroškov.  
 
Marija Ribič je vprašala Iva Vrtačnika, kako je s subvencijami v ostalih občinah v 
primerjavi z našo občino. 
 
Ivo Vrtačnik je odgovoril, da se je elaborat v treh mesecih spreminjal. V zaključni fazi 
pa so se vse ostale občine ustanoviteljice (Radeče, Litija, Trbovlje, Hrastnik) odločile, 
da subvencije ne bodo podelile. Občinski sveti teh občin sicer še niso odločali, a ni 
noben odbor teh občinskih svetov sprejel odločitve o subvenciji. Tako da le občina 
Zagorje ob Savi uvaja subvencijo. 
 



Ivo Klančišar, predsednik Odbora za okolje in prostor, je povedal, da se je odbor 
seznanil s to točko. Odbor se strinja in podpira subvencijo. Res je, da so se vhodni 
podatki spreminjali. V predlaganem sklepu so podatki, zaradi katerih se je odbor 
odločil, da predlaga Občinskemu svetu, da se sprejme sklep v vseh postavkah. 
 
Marija Ribič je vprašala, če se bodo cene dvignile tudi v ostalih občinah, v večjem 
odstotku. 
 
Ivo Vrtačnik je odgovoril, da v naši občini ne bo dviga cen za gospodinjstva, pri ostalih 
občinah se bo cena dvignila na račun najemnine, ki ne bo subvencionirana kot v 
Zagorju. 
 
Slavko Jelševar je povedal, da je gesta župana in Občinskega sveta zelo lepa, a bo 
glasoval vseeno proti, ker se ne strinja s podražitvijo Ceroza. Če Občinski svet ne bi 
sprejel povišanja cen, ne bi bilo potrebno odločati  o tej točki dnevnega reda. 
 
Natalija Stošicki je spomnila, da se je okrog podražitev komunalnih storitev že lansko 
leto veliko govorilo, zato pozdravlja obljubo o subvenciji. Pričakuje, da subvencija ne 
bo dana samo za leto 2017, da se ne bo v naslednjih letih subvencijski del prevalil na 
občane. 
 
Župan je odgovoril, da ta obljuba ni dana za eno ali dve leti, ampak do konca. Vse pa 
je seveda odvisno od župana in naslednjega Občinskega sveta, ki lahko na zahtevo 
države ostale stroške poveča na račun zmanjšanja povprečnine. 
 
Alojzija Kralj je dodala, da bo na računu pisalo nič evrov. Je to smiselno? Marsikomu 
bo povzročilo težave pri razumevanju. Uporabnikom ta podatek ne bo nič pomenil.  
 
Ivo Vrtačnik je odgovoril, da mora biti postavka prikazana, saj je strošek.  
 
Župan je dal sklep na glasovanje. 
 
Člani Občinskega sveta so z 21 glasovi ZA in s 3 glasovi PROTI (Slavko Jelševar, 
Marija Oven, Roman Savšek ) sprejeli SKLEP:  
 

1. Občinski svet občine Zagorje ob Savi daje soglasje k subvenciji cene izvajanja 
obvezne gospodarske javne službe obdelave in odlaganja ostanka komunalnih 
odpadkov CEROZ d.o.o. za čas od 1. 1. 2017 do 31. 12. 2017 (dvanajst 
mesecev). 
 

2. Cena storitve najemnine javne infrastrukture obvezne občinske gospodarske 
javne službe obdelave in odlaganja ostanka komunalnih odpadkov se 
subvencionira za gospodinjstva, za čas od 1. 1. 2017 do 31. 12. 2017 v 
skupnem znesku 62.866,00 € brez DDV oziroma v sorazmernem mesečnem 
znesku za dvanajst mesecev. Konec poslovnega leta 2017 se opravi poračun 
planskih količin glede na dejanske količine obdelanih in odloženih (MKO) in s 
tem se hkrati opravi tudi poračun subvencij. 
 

3. Cena storitve obvezne občinske gospodarske javne službe obdelave in 
odlaganja ostanka komunalnih odpadkov se subvencionira za čas od 1. 1. 2017 



do 31. 12. 2017 iz občinskega proračuna Občine Zagorje ob Savi, proračunske 
postavke 91317 Subvencija - Obdelava in odlaganje komunalnih odpadkov - 
CEROZ. 
 

4. Ta sklep velja z dnem sprejema. 
 

K 5. točki 
Odlok o osnovah in merilih za financiranje krajevnih skupnosti Občine 

Zagorje ob Savi (obravnava in sprejem – hitri postopek) 
 

Župan je razložil, da je pravilnik predlagan v skladu z dogovori s predsedniki krajevnih 
skupnosti.  
 
Roman Savšek je spomnil, da je pri Občinskem svetu on vztrajal pri tem odloku, ker 
je bil že čas, da se je to naredilo. Tekom leta se bo videlo, če so se nepravilnosti na 
tem področju odpravile. Ta odlok/pravilnik bo odpravil dvojno plačana dela na 
določenih področjih. 
 
Ivo Klančišar, predsednik Odbora za okolje in prostor, je povedal, da se je odbor 
seznanil s to točko. Odbor se strinja in podpira spremembo odloka. Odbor je sprejel 
mnenje, da Občinskemu svetu predlaga, da to spremembo sprejme, saj odpravlja 
nekaj pomanjkljivosti v zvezi s pluženjem in stroški. 
 
Župan je podkrepil točko, da se v prvem četrtletju/polletju pripravi analiza delovanja 
financiranja krajevnih skupnosti, na podlagi tega se opravi razprava s predsedniki 
krajevnih skupnosti, na koncu pa še pripravi poročilo na Svetu Občine Zagorje ob Savi. 
 
Župan je dal sklep na glasovanje. 
 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO s 24 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 
1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi je po hitrem postopku sprejel Odlok o 

osnovah in merilih za financiranje krajevnih skupnosti Občine Zagorje ob Savi. 
 
 
2. Odlok o osnovah in merilih za financiranje krajevnih skupnosti Občine Zagorje ob 

Savi se objavi v Uradnem listu RS in začne veljati naslednji dan po objavi, 
uporablja pa se od 1. 1. 2017 oziroma ob pripravi proračuna za leto 2017. 

 
 
3. Z dnem uveljavitve tega pravilnika preneha veljati Odlok o osnovah in merilih za 

financiranje krajevnih skupnosti Občine Zagorje ob Savi (Uradni list RS, št. 
62/2004). 

 
 
4. Ta sklep prične veljati z dnem sprejetja. 
 

K 6. točki 
Proračun Občine Zagorje ob Savi za leto 2017 (2. obravnava in sprejem) 

 



Jelena Mlakar je predstavila 2. predlog proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 
2017. V uvodu je izpostavila vse v času javne obravnave prispele pripombe in predloge 
na 1. predlog proračuna 2017, na možnosti njihove vključitve v 2. predlog proračuna 
in dejstvo, da so vse pobude z odgovori nahajajo v prilogi gradiva. 
Nadaljevala je s predstavitvijo  glavnih razlik med 1. in 2. predlogom proračuna in sicer 
na strani prihodkov in na strani odhodkov s sklepno ugotovitvijo, da z 2. predlogom 
proračuna predlagatelj minimalno spreminja prihodke kot tudi odhodke in da 
predlagatelj proračuna v 2. predlogu proračuna sledi ciljem, ki si jih je zastavil že v 1. 
predlogu proračuna. 
Obrazložila je obseg in strukturo prihodkov planiranih za leto 2017 ter odstopanja glede 
na predhodna leta. Pojasnila je vzroke za nizke transferne prihodke in vpliv nizkih 
transfernih prihodkov  na celotni proračun predvsem na investicijske odhodke. 
Sledila je obrazložitev višine odhodkov planiranih za leto 2017. Navedla je področja za 
katera je v proračunu 2017, upoštevaje tekoče in investicijske odhodke in sredstva za 
odplačilo dolga,  planiranih največ sredstev. Predstavila je strukturo tekočih odhodkov, 
velikost in rast odhodkov za socialo in drugih tekočih odhodkov, ki jih občini nalaga 
zakonodaja. Nadaljevala je s predstavitvijo investicijskega dela proračuna in navedla 
po posameznih področjih delovanja občine najpomembnejše investicije, načrtovane za 
leto 2017. 
Nadaljevala je s predstavitvijo proračunskega primanjkljaja, ki ga bo občina krila z 
lastnimi sredstvi, pretežno z ostankom sredstev ob koncu leta 2016. 
Poudarila je, da v 2. predlogu proračuna glede zadolževanja in odplačevanja 
obstoječega dolga ni sprememb glede na 1. predlog proračuna.  Predstavila je  obseg 
zadolženosti občine, planiran obseg odplačil glavnic in obresti v letu 2017 z oceno 
stanja dolga ob koncu leta 2017. Poudarila je tudi, da občina v letu 2017 ne planira 
dodatnega zadolževanja pri poslovnih bankah, da pa bo koristila možnost pridobitve 
povratnih sredstev pri Ministrstvu za gospodarstvo, razvoj in tehnologijo za 
sofinanciranje investicij.  
 
Nadaljevala je s predstavitvijo posameznih členov predlaganega odloka o proračunu 
občine za leto 2017 (prerazporejanje sredstev, spreminjanje vrednost projektov NRP, 
splošna proračunska rezervacija, proračunska rezerva, odpisi) in povedala, da je v 
odloku navedeno, da se lahko v letu 2017 dodatno zadolži tudi JP Komunala Zagorje 
d.o.o. v višini 100.000 €. 
Predstavila je obseg sredstev, ki jih bodo neposredno iz proračuna v letu 2017 dobile 
krajevne skupnosti in sicer upoštevaje nov odlok o financiranju krajevnih skupnosti, na 
osnovi katerega so sredstva,  katerih skupna višina je glede na 1. predlog proračuna 
nespremenjena, med krajevne skupnosti  razdeljena različno. 
Povedala je, da je predlagani proračun uravnotežen, da so odhodki in izdatki usklajeni 
z viri in da je  predlagani proračun skupaj z načrtom ravnanja z nepremičnim 
premoženjem primerna podlaga za doseganje vseh za leto 2017 zastavljenih ciljev. 
Občinskemu svetu je predlagala, da sprejme predlagani 2. predlog proračuna za leto 
2017 skupaj z načrtom ravnanja z nepremičnim premoženjem. 
 
Župan je dodal komentar k investicijam v posameznih proračunskih postavkah, ki so 
prikazane kot sofinancirane – nosilec projektov je država. Na primer: projekt regionalne 
ceste Sopota-Podkum, projekt ceste od čistilne naprave do semaforja, projekt sanacije 
cestnega obvoza ob plazu Ruardi. Evropskih sredstev nobena občina nima na 
razpolago. Županov cilj je, da se zadolženost v letu 2017 zniža. Pridobljenih milijon 
evrov sredstev ni šlo za investicije, ampak za zvišanje kreditnega potenciala. 



Zadolženost bo tako nekaj več kot 200 evrov na občana, povprečje v Sloveniji je nad 
400 evrov. Glavni nosilci projektov v letu 2016 so bili: kanalizacija, čistilna naprava, 
ureditev mestnega jedra, odkup in obnova muzeja. Socialni transferji so se povečali. 
Sociala in človek pa sta vedno na prvem mestu! Varstvo invalidov, socialno varstvo 
starejših, socialno varstvo materialno ogroženih, socialno varstvo drugih ranljivih 
skupin, varstvo otrok in družine, subvencije najemnin, subvencija predšolske vzgoje, 
šolski prevozi, pomoč na domu, javna blagajna, avtobusne vozovnice za upokojene.  
 
Štefka Suša, predsednica Odbora za zdravstvo in socialne zadeve, je povedala, da 
odbor predlog proračuna soglasno podpira, saj ohranja socialno varnost občanov. 
Pohvalili so pripravljavce proračuna.  
 
Natalija Stošicki, predsednica Odbora za javne finance, je povedala, da so podrobno 
pregledali odhodkovno in prihodkovno stran proračuna. V delu odhodkov je proračun 
relativno skromen. Pohvala gre za del, kjer se krepi kreditni potencial Občine. Proračun 
so ocenili kot primeren, predlagajo, da ga Občinski svet sprejme. 
 
Anica Ule Maček, predsednica odbora za medgeneracijsko sobivanje, je povedala, 
da Odbor ni podal uradnih pripomb, da je v danih razmerah proračun racionalen, 
uravnotežen, da ohranja socialno naravnanost. 
 
Anica Ule Maček, kot članica DeSUS-a, je povedala, da so se na predlagatelja obrnili 
s stališči: slabši prostorski pogoji Medgeneracijskega središča, preskromno vrednoten 
bogat program Medgeneracijskega središča, zakaj prihaja do znižanja subvencij 
prehrane v osnovni šoli, zakaj posamezni javni zavodi (OŠ Toneta Okrogarja, 
Glasbena šola,…) niso uvrščeni v načrte razvojnih programov. Sestavljavec je na ta 
vprašanja podal odgovore.  
 
Župan je odgovoril na vprašanje šolske prehrane. Občina zagotavlja maksimalna 
sredstva, da lahko ravnatelji/pristojne službe, izven zakonskih okvirov subvencije, po 
svoji presoji dodelijo dodatno subvencijo.  
 
Ivo Klančišar, predsednik Odbora za okolje in prostor, je povedal, da se člani odbora 
strinjajo, da je gradivo kakovostno pripravljeno in podano. Proračun je uravnotežen, 
socialen in pozdravljajo, da pridobiva občina potencial za naslednje investicijsko 
obdobje. Na vprašanja so dobili odgovore. Po razpravi je odbor sprejel mnenje, da je 
to gradivo primerno za drugo obravnavo in predlaga Občinskemu svetu, da proračun 
sprejme.  
 
Samo Vrtačnik, predsednik odbora za šport, je povedal, da je odbor po razpravi 
sprejel sklep, da je proračun primeren in predlagal Občinskemu svetu, da ga sprejme. 
 
Marija Ribič, predsednica odbora za šolstvo in kulturo, je povedala, da je odbor 
natančno pregledal proračun. Ugotovili so, da je socialno in investicijsko na mestu. Še 
natančneje so pregledali postavke, ki se nanašajo na šolstvo in kulturo in izpostavili in 
pozdravili aktivnosti. Odbor je mnenja, da je proračun primeren za potrditev in sprejem. 
 
Ana Režun, predsednica Odbora za kmetijstvo, je povedala, da so bili člani veseli, da 
so sredstva ostala enaka. Odbor je predlog potrdil, a naj se ne zmanjša višina za 



cestno infrastrukturo. To se je sedaj uredilo. Predlagajo Občinskemu svetu, naj 
proračun sprejme. 
 
Slavko Jelševar je vložil amandma, je povedal župan. 
 
Slavko Jelševar je povedal, da je svetniška skupina SLS pregledala proračun in bila 
mnenja, da ne odstopa od prejšnjih let, zato ni bilo bistvenih pripomb, le investicijski 
del je precej nižji kot v preteklih letih.  Upajo, da se bo občina še posebej angažirala 
pri zadanih projektih. Amandma so vložili zaradi plazu v Čemšeniku. Zmotilo jih je, da 
v proračunskih postavkah ni nobenih sledi za pričetek te investicije. Predlagajo, da se 
vstavi dodatna postavka, da se začnejo planske aktivnosti. Naj ne bo iz proračunske 
rezerve v primeru nesreč, ki se je že tako znižala v tem predlogu proračuna. Plaz ne 
sme biti med neplaniranimi zadevami. Finance naj se črpajo iz tekočega, ne pa iz 
investicijskega dela. 
 
Župan je odgovoril, da  upa, da se bo na koncu našla skupna pot, saj je potrebno 
sanirati tudi cerkev. Občina bo sanirala plaz, sredstva ima občina zagotovljena. 
 
Jelena Mlakar je potrdila županove besede, da je izdelava PGD-ja in PZI 
dokumentacije zajeta v proračunu. Obrazložila je proračunske postavke, ki se 
nanašajo na to težavo. 
 
Slavko Jelševar je povedal, da če bo občina dala zagotovilo, da gredo sredstva za 
plaz iz te postavke, bodo umaknili amandma. 
 
Župan je predlagal, da se glasuje o predlaganem sklepu, da se v okviru proračuna 
zagotovijo sredstva in da se projekti zagotovijo v prvem četrtletju leta 2017 za obnovo 
cerkve oziroma samega centra Čemšenika in plazu. Župan želi, da se do konca 
njegovega mandata uredijo plaz in cerkev v Čemšeniku. 
 
Ana Režun je potrdila županovo izjavo in poudarila, da je resnica, da se občina veliko 
bolj zanima za sanacijo težave v Čemšeniku in da je 4. 12. preteklo eno leto, odkar je 
Krajevna skupnost Čemšenik obvestila župnika in nadškofijo na težavo, da gradbeni 
odbor že od leta 2008 neuspešno vzpodbuja župnijo k sanaciji cerkve. Krajevna 
skupnost je vztrajna. Županu in Slavku Jelševarju se zahvaljujejo. 
 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO s 24 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1. V prvem četrtletju leta 2017 oziroma skladno z razvojem dogodkov bo v 
proračunu Občine Zagorje ob Savi za leto 2017 zagotovljen primeren obseg 
finančnih sredstev za izdelavo projektne dokumentacije za projekt sanacije 
plazu v vasi Čemšenik.  

 
2. Ta sklep velja takoj. 

 
Alojzija Kralj je povedala, da so dali amandma, da naj se namesto brvi pri Sparu 
naredi brv pri vrtcu na Lokah. Dali so pobudo za osvetlitev, ker je predel med muzejem 
in cerkvijo na Lokah v popolni temi in ravno tako na območju Naselja na šahtu proti 
strelišču. Proračun ne predvideva teh stroškov, niti za prehod za pešce iz državnega 
proračuna. Prosi, naj se uredi okolica tudi izven mesta Zagorje. 



 
Župan je odgovoril, da bodo skušali z rebalansom 2017 uresničiti te zahteve. 
 
Bojan Simončič bo podprl proračun tudi zaradi ureditve težave s financiranjem 
krajevnih skupnosti. Je pa izpostavil problem investicijskega vzdrževanja občinskih 
cest, za kar se proračun vsako leto znižuje. 
 
Župan je odgovoril, da bo urejena cesta Sopota-Podkum, čeravno ne bo iz občinskega 
proračuna. 
 
Željko Železnik se je zahvalil Jeleni Mlakar za poročilo. Podprl bo proračun. Postavil 
je tri vprašanja. V proračunu sredstva za dvig plač še niso zajeta. Bodo naknadno? 
Dana je pobuda za dvig povprečnine. Občinske rezerve se manjšajo v prihodnjem letu. 
V dveh letih bodo skopnele. Prosil za pojasnilo.  
 
Jelena Mlakar je odgovorila, da, kar se tiče plač, je planirana kvota za malenkost višja. 
V planu so predvidena vsa napredovanja, premije za kolektivno zavarovanje, vključen 
ni dogovor med sindikati in vlado, kar se tiče najnižjih plačnih razredov. Plače so vedno 
planirane za vsa sistematizirana delovna mesta. Vse prilagoditve bodo mogoče. Glede 
drugega vprašanja – v vsakem trenutku so pripravljeni prilagoditi proračun. Glede 
tretjega vprašanja – ostanek sredstev, ki ostane ob koncu leta, niso rezerve za 
naslednja leta. Vse proračunske postavke se 100 % ne realizirajo, v prejšnjih letih je 
bil ostanek bistveno večji, ker so imeli bistveno večjo maso namenskih sredstev, ki so 
se hranila za namen kanalizacijskega sistema in čistilne naprave. Rezerve za 
nepredvidene namene se ne delajo. Kar ostane sredstev od proračunskih postavk 
prejšnjega leta, gre na iste postavke v naslednjem letu. 
 
Primož Štendler se je strinjal z ostalimi svetniki o primernosti proračuna, motilo ga je 
le, da se veliko denarja nameni za socialo, zelo malo pa za gospodarsko infrastrukturo. 
Vzdržal se bo glasovanja, tako da bo zapustil sejo. 
 
Župan je odgovoril, da je občina v okviru pridobivanja evropskih sredstev prijavila 
obrtno cono Selo, vzletišče. Odgovorov še ni ali pa ni sredstev. Število brezposelnih 
pada. Župan ne more ustvarjati delovnih mest, lahko pa ustvarja pogoje z, na primer, 
cestno, komunalno infrastrukturo. 
 
Alojzija Kralj je obrazložila, da bo glasovala proti. 
 
Župan je dal sklep na glasovanje. 
  
Člani Občinskega sveta so z 21 glasovi ZA in z 2 glasovoma PROTI (Alojzija Kralj,  
Bojan Simončič) sprejeli SKLEP:  
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme proračun Občine Zagorje ob Savi 
za leto 2017 z Odlokom o proračunu Občine Zagorje ob Savi za leto 2017. 

 
2. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme Načrt ravnanja z nepremičnim 

premoženjem Občine Zagorje ob Savi. 
 



3. Odlok o proračunu Občine Zagorje ob Savi za leto 2017 prične veljati naslednji 
dan po objavi v Uradnem listu RS. 
 
Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Zagorje ob Savi za leto 
2017 je sestavni del proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2017 in prične 
veljati z dnem uveljavitve Odloka o proračunu Občine Zagorje ob Savi za leto 
2017. 

 
4. Proračun Občine Zagorje ob Savi za leto 2017 se objavi na spletnih straneh 

Občine Zagorje ob Savi. 
 

5. Ta sklep velja takoj. 
 

K 7. točki 
Letni program športa (obravnava in sprejem) 

 
Blanka Šmit je povedala, da Letni program športa za leto 2017 ne potrebuje dodatne 
obrazložitve, glede na to, da gre za dokument, s katerim se svetniki srečujejo vsako 
leto, v času, ko se sprejema tudi občinski proračun. Glede na to, da je bil občinski 
proračun sprejet in da so s sprejetjem potrdili višino sredstev za področje športa, za 
kar bo namenjenih nekaj več kot 500.000 evrov in glede na to, da se vsebine 
programov, ki so financirani iz proračuna, ne spreminjajo. Meni, da ni ovir, da se Letni 
program športa ne bi sprejel. Z letnim programom vedno pohitijo, da se po sprejetju 
občinskega proračuna objavijo razpisi, na katere športna društva težko čakajo, ker 
potrebujejo denar, ki jim ga občinski proračun namenja za sofinanciranje njihovih 
programov. 
 
Samo Vrtačnik je povedal, da Odbor za šport nima pripomb na predlog Letnega 
programa za šport, zato odbor predlaga Občinskemu svetu, da se v predlagani vsebini 
Letni program športa sprejme. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Slavko Jelševar je pripomnil, da se mora čimprej sprejeti nov program športa. 
 
Župan je dal predlagano točko na glasovanje. 

 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 22 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 

1. Sprejme se predlog Letnega programa športa v Občini Zagorje ob Savi za leto 
2017.  

   
2. Na osnovi sprejetega letnega programa športa se objavi javni razpis za 

sofinanciranje programov športa v Občini Zagorje ob Savi za leto 2017 in javni 
razpis za sofinanciranje ekipnih državnih tekmovanj.   

 
3. Ta sklep velja takoj. 

 
K 8. točki 



Predlog o izdaji finančnemu jamstvu enakovrednega ukrepa - izjave - v  
postopku pridobivanja okoljevarstvenega dovoljenja za zaprto 

odlagališče nenevarnih odpadkov Kamnolom Zagorje od Agencije 
Republike Slovenije za okolje (obravnava in sprejem) 

 
Jelena Mlakar, vodja Oddelka za javne finance, je razložila, da vodi Javno podjetje 
Komunala Zagorje d.o.o. pri Agenciji Republike Slovenije za okolje postopek pridobitve 
okoljevarstvenega dovoljenja za zaprto odlagališče nenevarnih odpadkov Kamnolom 
Zagorje. Komunala mora agenciji za pridobitev okoljevarstvenega dovoljenja med 
drugim predložiti tudi finančno jamstvo za zavarovanje izvedbe ukrepov, določenih v 
okoljevarstvenem dovoljenju. Vsebino finančnega jamstva ureja 76. a člen Uredbe o 
odlagališčih odpadkov, ki navaja, da je finančnemu jamstvu enakovreden ukrep izjava 
občine lastnice odlagališča o tem, da je seznanjena z višino finančnega jamstva in z 
odgovornostjo zagotavljanja izvirnih nalog občine, določenih z zakonom. Občina 
Zagorje ob Savi je kot lastnica  odlagališča Kamnolom Zagorje dolžna zagotoviti 
finančno jamstvo za izvedbo ukrepov v času zaprtega odlagališča oziroma v obdobju 
30 let v skupni višini 262.702 € in sicer na način, da bo vsako leto v proračunu 
zagotovila, v skladu z izračunom finančnega jamstva agencije, potreben obseg 
sredstev. Izdano finančno jamstvo ne vpliva na zadolženost občine.  
 
Ivo Klančišar, predsednik Odbora za okolje in prostor, je povedal, da je odbor 
obravnaval tudi to točko. Glede na dejstvo, da je pridobitev uporabnega dovoljenja 
pogojena z izjavo občine, predlaga odbor, da Občinski svet sprejme sklep o podpisu 
izjave, da se pridobi uporabno dovoljenje. 
 
Župan je dal predlagani sklep na glasovanje. 

 
Člani Občinskega sveta so SOGLASNO z 22 glasovi ZA sprejeli SKLEP: 
 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi potrjuje sprejem izjave Občine Zagorje 
ob Savi kot lastnice odlagališča nenevarnih odpadkov Kamnolom Zagorje, v 
kateri se zavezuje, da je seznanjena z višino finančnega jamstva 262.702 € in 
odgovornostjo zagotavljanja izvirnih nalog občine, določenih z zakonom v času 
po zaprtju odlagališča nenevarnih odpadkov Kamnolom Zagorje, to je 30 let. 

 
2. Ta sklep velja takoj. 

 
K 9. točki 

 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ravnanju s komunalnimi 

odpadki v Občini Zagorje ob Savi (obravnava in sprejem – skrajšani 
postopek) 

 
Tatjana Podbregar je povedala, da gre za dve dopolnitvi Odloka o ravnanju s 
komunalnimi odpadki v Občini Zagorje ob Savi, saj se je v zadnjem času zaradi velike 
onesnaženosti zraka zaradi neugodnih klimatskih razmer na občino obrnilo več 
krajanov s težavo, da drugi krajani kurijo na prostem material, odpadke, zato je odlok 
v 30. in 38. členu spremenjen. Občinskemu svetu je predlagala dopolnitev odloka. 
 



Župan je poudaril, kako nevarno je v zadnjem času zadrževanje na prostem zaradi 
hude onesnaženosti zraka in da se mora spremeniti tudi delovanje Medobčinskega 
inšpektorata in redarstva Zasavje (MIR). Da MIR pripravi nov program, kjer bo 24-urno 
delovanje službe, da se lahko občani kadarkoli obrnejo nanje. Župan je predlagal, da 
se sprejem sklep, da MIR pripravi nov program. 
 
Primoža Štendlerja je zanimalo, če bodo redarji delovali 24 ur na dan na vseh 
področjih. 
 
Župan mu je pritrdil. 
 
Natalija Stošicki je povedala, da ne verjame, da bo ukrep popravil kakovost zraka. 
Razlogi za povečanje delcev PM10 v zraku so socialne narave. Zanimalo jo je, kakšen 
učinek se pričakuje s tem ukrepom. 
 
Tatjana Podbregar je potrdila, da bodo učinki minimalni in da je povečanje delcev 
PM10 rezultat socialne stiske ljudi. Ukrep je korak naproti krajanom.  
 
Natalija Stošicki je vprašala, če so izmerili učinke predlaganega ukrepa. 
 
Tatjana Podbregar ji je odgovorila, da se to ne da izmeriti. 
 
Ivo Klančišar, predsednik Odbora za okolje in prostor, je povedal, da je odbor 
obravnaval tudi to točko. Tudi ta kurjenja prispevajo k onesnaženosti zraka, a 
zanemarljivo. Namen tega ukrepa je, da sosed sosedu pod oknom ne zakuri več. 
Strinjal se je z županom, da mora MIR spremeniti delovanje. Odbor je predlagal, da 
Občinski svet sprejme sklep. 
 
Bojan Simončič je povedal, da bi lahko vzpodbudili Komunalo Zagorje, da bi odvažala 
take bio odpadke. Navezal se je na cementarno, Sveo, kjer so v zrak izpustili delce, 
veliko bolj strupene od delcev PM10. Prosil je občino, da naredi raziskavo tal, če so 
sploh primerna za vrtičkanje. 
 
Romana Savška je zanimalo, če je odlok namenjen strnjenim naseljem ali nasploh za 
občino. 
 
Župan in Tatjana Podbregar sta odgovorila, da je odlok za strnjena naselja. 
 
Župan je dal na glasovanje dodatni sklep in predlagani sklep.  
 
Člani Občinskega sveta so z 21 glasovi ZA in s 3 glasovi PROTI (Natalija Stošicki, 
Marija Oven, Slavko Jelševar) sprejeli SKLEP:  
 

1. Medobčinski inšpektorat in redarstvo Zasavje v začetku leta 2017 pripravi ter 
Občinskemu svetu Občine Zagorje ob Savi predstavi strategijo svojega 
bodočega delovanja.  

 
2. Ta sklep začne veljati z dnem sprejetja. 

 



Člani Občinskega sveta so z 21 glasovi ZA in s 3 glasovi PROTI (Natalija Stošicki, 
Marija Oven, Slavko Jelševar) sprejeli SKLEP:  

1. Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ravnanju s 
komunalnimi odpadki v Občini Zagorje ob Savi.   

 
2. Odlok  se  objavi  v Uradnem listu Republike Slovenije in  začne  veljati petnajsti 

dan po objavi. 
 

3. Ta sklep velja takoj. 
 

K 10. točki 
Volitve, imenovanja, razrešitve 

 
- Soglasje k imenovanju predlaganega kandidata za direktorja Knjižnice Mileta 

Klopčiča Zagorje ob Savi 

- Soglasje k imenovanju predlaganega kandidata za direktorja Zavoda za šport 

Zagorje ob Savi  

- Razrešitev člana Odbora za javne finance  

- Razrešitev predstavnika lokalne skupnosti v Svetu javnega zavoda OŠ Ivana 

Skvarče 

 
Župan je pozdravil Mateja Strgarška, kandidata za direktorja Knjižnice Mileta Klopčiča 
Zagorje ob Savi in ga povabil na govorniški oder, da se predstavi. 
 
Matej Strgaršek se je predstavil z življenjepisom in svojo vlogo v knjižnici. Obljubil je, 
da bo svoj program realiziral. 
 
Župan je dal besedo Mitji Adamljetu. 
 
Mitja Adamlje je povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
oblikovala sklep, da se daje soglasje k imenovanju direktorja Knjižnice Mileta Klopčiča 
Zagorje ob Savi Mateju Strgaršku. 
 
Župan je odprl razpravo in dal sklep na glasovanje. 
 
Občinski svet je SOGLASNO (s 24 glasovi ZA) sprejel SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi izdaja soglasje Svetu Knjižnice Mileta 
Klopčiča Zagorje ob Savi k imenovanju Mateja Strgarška, rojenega 13. 2. 1976, 
stanujočega na naslovu Šklendrovec 37 b v Zagorju ob Savi, za direktorja 
Knjižnice Mileta Klopčiča Zagorje ob Savi. 

 
2. Ta sklep prične veljati z dnem sprejetja. 

 
Župan je pozdravil Samantho Tino Lovše, kandidatko za direktorico Zavoda za šport 
Zagorje ob Savi in jo povabil na govorniški oder, da se predstavi. 
 
Samantha Tina Lovše se je predstavila z življenjepisom in svojo vlogo v športu. 
Povedala je, da verjame, da bo dobra pridobitev za Zavod za šport. 



 
Župan je odprl razpravo. 
 
Primož Štendler je kandidatki zastavil vprašanje, kakšen je njen pogled na projekt 
Evropark. 
 
Samantha Tina Lovše je odgovorila, da je v Evroparku izjemen potencial in ena 
glavnih nalog Zavoda za šport. Zavod za šport bo sodeloval pri naslednjih aktivnostih 
pri razvoju Evroparka: izgradnja novih športnih površin in objektov, celovito opravljanje 
promocije in delovanje Evroparka, zagon promocije in trženje prireditvene in sejemske 
dejavnosti, organizacija in promocija različnih rekreativnih tekmovanj, lig in ostalih 
športnih dejavnosti. 
 
Bojan Simončič je podprl izbiro in spomnil na to, da so v tej občini razviti zimski športi.  
 
Samantha Tina Lovše je odgovorila, da si vsak šport zasluži posebno pozornost. 
 
Željko Železnik je kandidatki zaželel uspešno delo.  
 
Natalija Stošicki je dodala, da jo zanima, kakšen bo kandidatkin doprinos k 
pridobivanju dodatnih finančnih sredstev. 
 
Samantha Tina Lovše je odgovorila, da se zanaša na učinkovito pridobivanje 
proračunskih sredstev, sredstev nacionalnih programov, sredstev Evropske unije. To 
so sredstva javnih razpisov. 
 
Župan je dal besedo Mitji Adamljetu. 
 
Mitja Adamlje je povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
oblikovala sklep, da se za direktorico Zavoda za šport Zagorje ob Savi imenuje 
Samantho Tino Lovše. 
 
Samo Vrtačnik, predsednik Odbora za šport, je povedal, da odbor daje soglasje k 
imenovanju Samanthe Tine Lovše za direktorico Zavoda za šport Zagorje. 
 
Župan je ponovno odprl razpravo in dal sklep na glasovanje. 
 
Občinski svet je SOGLASNO (s 24 glasovi ZA) sprejel SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi izdaja soglasje Svetu Zavoda za šport 
Zagorje ob Savi, Cesta 9. avgusta 44 a, 1410 Zagorje ob Savi, k imenovanju 
Samanthe Tine Lovše, stanujoče na naslovu Spodnja Jablanica 1 b, 1275 
Šmartno pri Litiji, za direktorico Zavoda za šport Zagorje ob Savi. 

 
2. Ta sklep prične veljati z dnem sprejetja. 

 
Mitja Adamlje je nadaljeval, da se je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja pred sejo seznanila, da Janez Černi odstopa z mesta člana Odbora za 
javne finance. Komisija je predlagala sklep, da ga, skladno z njegovo izjavo, Občinski 
svet razreši s tega mesta. 



 
Župan je odprl razpravo. 
 
Bojan Simončič je razložil, da je Janez Černi na delu v tujini, zato se ne more 
udeleževati sej. 
 
Mitja Adamlje je le še dodal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja razrešila Braneta Oberča z mesta predstavnika lokalne skupnosti v svetu 
javnega zavoda Osnovne šole Ivana Skvarče. Komisija je predlagala, da Občinski svet 
sprejme ta sklep. 
 
Župan je dal sklep na glasovanje. 
 
Občinski svet je SOGLASNO (s 24 glasovi ZA) sprejel SKLEP: 

 
1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi soglaša z razrešitvijo Braneta Oberča s 

funkcije predstavnika lokalne skupnosti v svetu zavoda Osnovne šole Ivana 
Skvarče. 

 
2. Ta sklep velja takoj. 

 
Župan je vsem zaželel lepe praznike in se zahvalil za sodelovanje. 
 
Seja se je zaključila ob 20. 33. uri. 
 
 
 
Zapisnik zapisala: 
Nina Centrih 
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             Rudi MEDVED OBČINE ZAGORJE OB SAVI 
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